

《单词百科:overemployment是什么意思?overemployment怎么发音?overemployment的解释和用法》

英语单词overemployment是什么意思?overemployment怎么读?overemployment怎么发音?简答网为您整理了overemployment的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



overemployment怎么读

overemployment的读音:[v r m'pl m nt]

overemployment的意思

1、n.雇佣过多;

overemployment的双语例句

1、Therefore, solving the problem of overemployment in China has a profound and important meaning.

因此，解决过度就业的问题对我国具有深远而重要的意义。

2、On the formation mechanism, the results of various factors led to the workers' overemployment in China intensified.

在形成机制上，多种因素共同作用的结果导致我国劳动者过度就业的问题愈演愈烈。

3、According to preliminary estimation, the overemployment of the existing in-service staff diverted about 16 million of our jobs.

据初步估算，现存的在职人员的过度就业挤占了我国约1600万个就业岗位。

4、This shows that, to alleviate overemployment, not only improves the welfare of workers and at the same time has an important significance for increasing employment opportunities.

由此看出，缓解我国过度就业的情况，在提高劳动者福利同时对就业岗位的增加也有重要的意义。

5、In fact, the problem of overemployment of workers in China not appears out of thin air, which occurrence and development must have its historical roots and a variety of drivers.

实际上，我国劳动者过度就业的问题并不是凭空出现的，其产生、发展必然有其历史根源和各种驱动因素。

6、In recent years, the cases that Chinese workers died or diseased due to overemployment to be found in the press continuously, which was gradually aroused concerns of each respect.

近几年来，我国劳动者由于过度就业致死、致病的案例不断见诸于报刊，劳动者过度就业的问题才逐渐的引起各方面的关注。

以上是简答网为您整理的overemployment怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于overemployment的用法、overemployment的释义、overemployment的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/overemployment>